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KD vill avskaffa p-skivan:  
”Vi ska inte leka storstad”
MÖNSTERÅS

Kristdemokraterna vill 
att p-skivan ska bort.
– Vi ska inte leka stor-
stad. Problemet är inte 
att vi har för många  
bilar utan det är att vi 
har för få, säger Chatri-
ne Pålsson Ahlgren 
(KD).

2017 infördes p-skiva längs 
Storgatan, alla tvärgator 
och torget efter påtryckning 
från handlare som upplev-
de problem med bilar som 
stod parkerade alltför 
länge. 

På senare tid har allt fler 
blivit bötfällda och röster 
har på sistone höjts för att 
ta bort dagens system, p-
skiva och parkeringstid på 
två timmar i taget, i centra-
la delarna av köpingen. En 
som har uttryck sin frustra-
tion är Tommy Johansson. 

– Det känns inte bra. Vi 
som har bott här i många år 
har klarat oss väldigt bra 
utan det. Jag upplever att 
det aldrig är fullt, vare sig 
på torget eller i centrum, sä-
ger Tommy Johansson till 
SVT. 

Han har blivit bötfälld två 
gånger i sommar. 

Nu vill Kristdemokrater-
na att kommunen ska ta ett 
rejält omtag i parkeringsfrå-
gan. I en färsk motion skri-

ver partiet att man vill ta 
bort parkeringsbegräns-
ningarna helt alternativt i 
andra hand utöka parke-
ringstiden.

– I Mönsterås, som inte är en 
storstad, ska man inte be-
höva ha tidsbegränsningar 
på två timmar. Man ska inte 
behöva vara stressad över 
att få parkeringsböter när 
man sitter hos frisören, sä-
ger Madeleine Rosenqvist 
(KD).

Chatrine Pålsson Ahlgren 
(KD) säger att det skulle 
gynna den lokala handeln 
om tidsbegränsningen tas 
bort samt vara en insats för 
att motverka den dystra be-
folkningstrend.

– Med vår befolknings-
minskning och den lilla 
kommunens utmaningar är 
vi angelägna om att fler per-
soner besöker vår fina kö-
ping och handlar i Möns-
terås, både personer från 
vår egen kommun och från 
andra kommuner, säger 
hon.

Chatrine Pålsson Ahlgren sä-
ger att hon har pratat med 
ett par olika grupper från 
Oskarshamn som brukade 
åka till Mönsterås förr. Men 
nu har slutat eftersom det 
är så många som har fått 
parkeringsböter, uppger 
hon.

Pålsson Ahlgren och Ro-

senqvist tror inte att det 
kommer bli problem med 
att hitta parkeringsplatser 
vid slopande av tidsbe-
gränsning. 

– Det är många av de bo-

ende som redan idag står 
längre än två timmar. De 
går ut och snurrar på sin 
skiva innan tiden gått ut, 
alternativt kör några meter 
för att hitta en ny plats. Det 

är inte så bra ur miljösyn-
punkt, säger Pålsson Ahl-
gren och lägger till att det 
är larvigt att en kommun i 
Mönsterås storlek har två-
timmarsparkering.

Adam Wigren
Text och foto
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Madeleine Rosenqvist (KD) och Chatrine Pålsson Ahlgren (KD) vill ta bort p-skivan. FOTO: ADAM WIGREN

49 år gammalt rekord  
i värme utraderat i Målilla: 
”Vind som torkar upp”  

HULTSFRED

Det svenska värmerekor-
det slogs inte bara en utan 
flera gånger på onsdagen. 
Under eftermiddagen hade 
Målilla rekordet med 29,2 
grader.
Men det uppmättes ännu 
högre temperaturer i både 
Horn och Helsingborg. 

Sveriges tidigare värmere-
kord för september på 29,1 
grader i skånska Stehag från 
1975 är utraderat. På onsda-
gen var det 29,2 grader i Må-
lilla.

– Maxtemperaturen kan 
bli ännu högre när vi har 
sammanställt allt vid klock-
an 20.30 ikväll, säger Sofia 
Söderberg, meteorolog på 
SMHI. 

Tidigare hade Målilla ett 
värmerekord för september 
på 29,0 grader från 2019. 

– Det har varit varmt på 

flera håll i 
samband 
med ett hög-
tryckscen-
trum öster 
om landet, 
säger Sofia 
Söderberg 
och förkla-
r a r  a t t 
mycket sol 
och vind 
som torkar 
upp leder 
till höga temperaturer just 
nu. 

Men det var inte bara i 
Målilla det var varmt på 
onsdagen. Även i Horn i 
södra Östergötland och 
Helsingborg i Skåne upp-
mättes temperaturer som 
når över det tidigare rekor-
det i Stehag.
Karin Lagerström
karin.lagerstrom@ot.se

Satsning vid stranden klar inom 
kort: ”Ger möjligheter året runt”
MÖRBYLÅNGA

Först ny lekplats innan 
sommaren – nu blir det 
speciell aktivitetsyta även 
för äldre barn på populära 
öländska stranden i Färje-
staden.
– Förhoppningen är att ha 
det klart om två veckor, sä-
ger Matheus Tholin, natur- 
och fritidsutvecklare på 
Mörbylånga kommun.

När tidningen pratade med 
Matheus Tholin, natur- och 
fritidsutvecklare på Mörby-
långa kommun, om Gra-
nudden inför sommaren 
beskrev han det som ”en oas 
för ungdomar som får ett 
stort lyft med aktiviteter”.

Sedan dess har lekplatsen 
blivit klar och använts fli-
tigt under högsäsongen. 
Och nu är arbetet i full gång 
med nästa projekt.

– Det är en aktivitetsyta 

som förbereds där man kan 
spela basket, landhockey 
och innebandy, berättar 
Matheus Tholin nu.

Ytan det handlar om är 20 
gånger 10 kvadratmeter. 
Markberedningen är strax 
klar, nästa vecka läggs 
platsgolvet och området in-
hägnas med stolpar och nät. 
På området blir det basket-
korgar och sarg.

– Förhoppningen är att 
ha det klart om två veckor. 

Sedan innan finns beach-
fotbollsplan och kiosk på 
Granudden.

– Den här nya aktivitetsy-
tan ger möjligheter året 
runt, det funkar att spola is 
och åka skridskor där på 

vintern, säger han. 
Två medborgarförslag 

om att behålla det tillfälliga 
utegym som fanns tidigare 
på Granudden (sponsrat av 
ett företag för att bedriva 
forskning) fick svar på kom-
munfullmäktigemötet för-
ra veckan:

”Mörbylånga kommun 
ämnar att fortsätta utveck-
la Granudden till en attrak-
tiv mötesplats och medel 
för detta finns avsatta i 
kommande års investe-
ringsbudget”.

– Gymmet som fanns var 
riktigt bra grejer, men kost-
naderna hade varit därefter 
att ta över det. Möjligtvis 
blir det något annat utegym 
framöver men det finns ing-
et mer på g just nu, säger 
Matheus Tholin.
Magnus Anderberg
magnus.anderberg@olandsbladet.se

”Möjligtvis blir 
det något annat 
utegym fram-
över men det 
finns inget mer 
på g just nu.”
Matheus Tholin

Marken förbereds på  
Granudden i Färjestaden. 
Nästa vecka läggs plast-
golvet till aktivitetsytan 
för spontanidrott.  
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